
Important Notes/Remarques importantes

English

Unpack
Check that your pacakge includes the following:

• LocationFree® Player for PC software CD-ROM(LFA-PC2)
(includes LocationFree® Player for PC software, Operating Instructions for
LF-PK1(PDF file) and License(text file))

• One serial key for LocationFree® Player for PC
• This document

Operating Instructions
Operating Instructions contained in the CD-ROM, which are included in the package, are
for LF-PK1 only.

Operating Instructions also include the contents of LFA-PC2 software.

For the software instructions, refer to Operating Instructions.

Install LocationFree® Player for PC Software on Your Computer
For instructions on installing this software, refer to Operating Instructions for LF-PK1 in
the CD-ROM, or Quick Start Guide and Instructional DVD which are included in
LF-PK1.

For the latest Operating Instructions and Quick Start Guide, you may download them at
the web address below.

www.sony.com/locationfree/ownerslounge

Serial key
To connect several computers to a LocationFree® Base Station, you need an individual
serial key on each computer.

Computers and LocationFree® TV cannot be connected to one LocationFree® Base
Station at the same time.

LFA-PC2
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Français

Déballage
S’assurez que le carton d’emballage contient bien les articles suivants :

• Le CD-ROM du logiciel LocationFree® Player pour PC (LFA-PC2)
(contient le logiciel LocationFree® Player pour  PC, le Mode d’emploi pour le
LF-PK1 (fichier PDF) et la Licence (fichier texte))

• Un numéro de série pour LocationFree® Player pour PC
• Ce document

Mode d’emploi
Le mode d’emploi sur le CD-ROM inclus dans le carton d’emballage est destiné au
LF-PK1 seulement.

Il contient aussi des informations concernant le logiciel LFA-PC2.

Pour les instructions concernant le logiciel, voir le Mode d’emploi.

Installer le logiciel LocationFree® Player pour PC sur un ordinateur.
Pour le détail sur l’installation de ce logiciel, voir le Mode d’emploi du LF-PK1 sur le
CD-ROM ou le Guide de démarrage rapide et le DVD didactique fourni avec le
LF-PK1.

Il est possible de télécharger les tout derniers Mode d’emploi et Guide de démarrage
rapide de l’adresse Internet suivante :

www.fr.sonystyle.ca/telelocationfree

Numéro de série
Pour raccorder plusieurs ordinateurs à une station de base LocationFree®, un numéro de
série est nécessaire sur chaque ordinateur.

Il n’est pas possible de raccorder en même temps plusieurs ordinateurs et un téléviseur
LocationFree® à une station LocationFree®.


